
P ROTOKÓŁ  NR   XXXI/2021 

 

z posiedzenia XXXI/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 25 marca 2021 roku 

 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miejskiego  

 

Godzina rozpoczęcia obrad -  09.00 

 

W obradach  XXXI/2021 sesji Rady Miejskiej uczestniczyło 14 Radnych – nieobecny Radny Andrzej Turek, 

Radna Balbina Buras obecna na sesji w formie zdalnej; 

 

Do punktu 1 

 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady XXXI/2021 

sesji Rady Miejskiej w Barczewie i powitała wszystkich przybyłych. 

 

Do punktu 2 

 

Pani Przewodnicząca Rady na podstawie listy obecności i złożonych na niej podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad XXX/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 

 

Do punktu 3 

 

Przewodniczący Komisji Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy złożył wniosek o zdjęcie z porządku 

obrad pkt. 7. Radni przegłosowali złożony wniosek i jednogłośnie go przyjęli. Imienny wykaz głosowania w 

załączeniu; 

 

Porządek obrad po zmianie został poddany pod głosowanie. 

 

Radni Rady Miejskiej przyjęli następujący porządek obrad: 

 

4) Przyjęcie protokołu z obrad XXX/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie; 

5) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Międzynarodową Koalicję dla Ochrony 

Wsi w dniu 05 stycznia 2021 roku; 

6) Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Panią Teresę Gerland w dniu 23 lutego 

2021 roku; 

7) Projekt uchwały w sprawie zmiany regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo“ 

8) Projekt uchwały w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców za 

korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu 

sprzedaży na terenie Gminy Barczewo należnej w 2021 roku; 

9) Sprawozdanie z  funkcjonowania oraz sprawozdanie finansowe Miejskiej Przychodni Zdrowia w 

Barczewie za 2020 rok 

10) Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Przychodni 

Zdrowia w Barczewie;  

11) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata  

2021-2031; 

12) Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2021 rok; 

13) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na 

dofinansowanie zadania pn. „Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 1483N od 

miejscowości Wipsowo do DK 16“ 

14) Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na 

dofinansowanie zadania pn. „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1430N od skrzyżowania z DK 51 w 

miejscowości Spręcowo do miejscowości Tuławki dalej drogą powiatową 1449N przez Gady do drogi 

powiatowej 1430N, dalej drogą powiatową 1430N przez miejscowość Barczewko do DK16“ 

15) Projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 

Spółka z o.o. w Barczewie poprzez wniesienie wkładu pieniężnego i wkładu niepieniężnego (aportu 

rzeczowego); 

16) Projekt uchwały w sprawie podwyższenie kapitału zakładowego Zakładu Usług Komunalnych Spółka 



Z o.o. 

w Barczewie; 

17) Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami Rady Miejskiej; 

18) Interpelacje i zapytania Radnych – forma pisemna;  

19) Sprawozdanie z wykonania funduszy sołeckich w roku 2020; 

20) Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Barczewie za 2020 rok; 

21) Sprawy różne i wolne wnioski; 

22) Zamknięcie obrad XXXI/2021 sesji Rady Miejskiej w Barczewie.   

 

 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie ( imienny wykaz głosowania w załączeniu); 

 

Do punktu 4 

 

Radni Rady Miejskiej nie zgłosili uwag do protokołu z obrad XXX/2021 sesji Rady Miejskiej. Protokół 

został poddany pod głosowanie.  

 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z obrad XXX/2021 sesji Rady Miejskiej. Imienny wykaz głosowania  

w załączeniu; 

 

Do punktu 5 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że do Rady wpłynęła petycja Międzynarodowej Koalicji dla Ochrony Wsi 

w dniu 05 stycznia 2021 roku. Rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i 

poprosiła o opinię Komisji ws. petycji. 

 

Przewodniczący Komisji przekazał, że Komisja uznała iż petycja nie leży w kompetencji Rady Miejskiej i 

nie zasługuje na poparcie; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXXI(288)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Międzynarodową Koalicję dla Ochrony Wsi w dniu 05 

stycznia 2021 roku 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 6 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że do Rady wpłynęła petycja Pani Teresy Gerland w dniu 23 lutego 

2021 roku. Rozpatrzeniem petycji zajmowała się Komisja Skarg, Wniosków i Petycji i poprosiła o opinię 

Komisji ws. petycji 

 

Przewodniczący Komisji przekazał, że Komisja uznała iż petycja nie leży w kompetencji Rady Miejskiej i 

nie zasługuje na poparcie; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXXI(289)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie rozpatrzenia petycji złożonej przez Panią Teresę Gerland w dniu 23 lutego 2021 roku 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 7 

 

Przewodnicząca Rady Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka przedstawiła wyjaśnienia do projektu uchwały; 

 

Komisja Sportu, Turystyki, Kultury i Promocji Gminy – opinia pozytywna; 

 

 



 

Rada Miejska podjęła: 

  UCHWAŁA nr XXXI(290)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

     w sprawie zmiany regulaminu konkursu „Anioł Sukcesu w Gminie Barczewo“ 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 8 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

materiałach na sesję i się z nim zapoznali. 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Opinia Komisja Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXXI(291)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie zwolnienia i zwrotu części opłaty pobranej od przedsiębiorców za korzystanie z zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży na terenie Gminy 

Barczewo należnej w 2021 roku 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 9 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali materiały do punktu  i się z nim zapoznali.  

 

Informację do punktu przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że przybędzie na obrady sesji Pani Dyrektor Miejskiej Przychodni Zdrowia 

i będzie możliwość zadania jej pytań w sprawach różnych; 

 

Do punktu 10 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że projekt uchwały Radni otrzymali w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych - opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

 UCHWAŁA nr XXXI(292)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Miejskiej Przychodni Zdrowia w 

Barczewie;  

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 11 

 

Wyjaśnienia do projektów uchwał z punktu 11 i 12 przedstawił Pan Burmistrz – Andrzej Maciejewski; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna do pkt 11 i 12; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXXI(293)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2021-2031; 



 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 12 

 

Wyjaśnienia przedstawione zostały przy punkcie 11 porządku obrad; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXXI(294)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

                                     w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2021 rok; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu;  

 

 

Do punktu 13 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali materiały do punktu  i się z nim zapoznali.  

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski - Burmistrz Barczewa; 

 

Radni przedyskutowali przedstawione wyjaśnienia; 

 

Radny Adam Dowgiałło w związku z przybyciem na sesję Prezesa Zakładu Wodociągów i Kanalizacji 

zapytał o dofinansowanie na projekt przebudowy  ul. Norwida; 

 

Pan Burmistrz przedstawił wyjaśnienia do tego pytania; 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że dyskusja w temacie ul. Norwida nie powinna odbywać się w tym 

punkcie; 

 

Komisja Finansów Publicznych – opinia pozytywna 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXXI(295)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji przebudowy drogi powiatowej Nr 1483N od miejscowości Wipsowo do 

DK 16“ 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 14 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali materiały do punktu  i się z nim zapoznali.  

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXXI(296)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu na dofinansowanie zadania pn. 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1430N od skrzyżowania z DK 51 w miejscowości Spręcowo do 

miejscowości Tuławki dalej drogą powiatową 1449N przez Gady do drogi powiatowej 1430N, dalej 

drogą powiatową 1430N przez miejscowość Barczewko do DK16“ 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Radny Sebastian Białecki zapytał czy jest wiadomo Panu Burmistrzowi aby inwestor, który zadeklarował 



pomoc w przebudowie drogi przekazał już swoje środki do Starostwa? 

 

Pan Burmistrz przekazał, że z nieoficjalnych wiadomości wie że cześć środków została przekazana, ale nie 

zna szczegółów w tej sprawie; 

 

Do punktu 15 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali materiały do punktu  i się z nim zapoznali.  

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXXI(297)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji Spółka z o.o. w 

Barczewie poprzez wniesienie wkładu pieniężnego i wkładu niepieniężnego (aportu rzeczowego); 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 16 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że Radni otrzymali materiały do punktu  i się z nim zapoznali.  

 

Wyjaśnienia do projektu uchwały przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Opinia Komisji Finansów Publicznych – opinia pozytywna; 

 

Rada Miejska podjęła: 

                           UCHWAŁA nr XXXI(298)2021 z dnia 25 marca 2021 roku 

w sprawie podwyższenie kapitału zakładowego Zakładu Usług Komunalnych Spółka Z o.o. w 

Barczewie; 

 

Imienny wykaz głosowania w załączeniu; 

 

Do punktu 17 

 

Sprawozdanie z okresu pomiędzy sesjami Rady Miejskiej przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz 

Barczewa; 

 

Radni rozpoczęli dyskusję w sprawie informacji przekazanych w sprawozdaniu Pana Burmistrza. Link do 

dyskusji - { HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" } ( przedział czasowy 

1h25min33sek – 1h31min10sek) 

 

Do punktu 18 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że na dzisiejszą sesję wpłynęła interpelacja Radnego Bartosza Pontus.  

 

Do punktu 19 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali sprawozdanie w materiałach na sesję i się z nim 

zapoznali.Pani Przewodnicząca prosi o dołączenie sprawozdania do protokołu z obrad sesji; 

 

Wyjaśnienia do sprawozdania przedstawił Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa; 

 

Do punktu 20 

 

Pani Przewodnicząca przekazała, że Radni otrzymali materiały do punktu na sesję i się z nimi zapoznali; 

https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8


 

Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka poprosiła aby dołączyć sprawozdania do protokołu z obrad sesji 

Rady Miejskiej; 

 

Do punktu 21 

 

Przewodnicząca Rady  Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka – treść wystąpienia pod linkiem { 

HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" } (przedział czasowy 1h33min30sek – 

1h34min45sek) 

 

 

Radny Adam Dowgiałło – treść wystąpienie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h34min53sek – 1h36min16sek) 

 

Radna Halina Bronka - treść wystąpienie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h36min22sek – 1h44min09sek) 

 

Radna Maria Sidor - treść wystąpienie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h44min25sek – 1h45min19sek) 

 

 

Radny Bartosz Pontus - treść wystąpienie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h45min34sek – 1h46min53sek) 

 

 

Radny Adam Dowgiałło - treść wystąpienie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h46min57sek – 1h47min24sek) 

 

 

Radny Piotr Groszkowski - treść wystąpienie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }    (przedział czasowy 1h47min31sek – 1h49min42sek) 

 

 

Przewodnicząca Rady  Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - treść wystąpienie pod linkiem { 

HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h49min47sek – 

1h50min30sek) 

 

 

Radny Grzegorz Matłoka - treść wystąpienie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h50min38sek – 1h51min39sek) 

 

Przewodnicząca Rady  Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka - treść wystąpienie pod linkiem { 

HYPERLINK "https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h51min43sek – 

1h51min56sek) 

 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa  - treść wystąpienie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h52min02sek – 1h55min57sek) 

 

 

Radny Piotr Groszkowski – zadane pytanie pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h56min02sek – 1h56min51sek) 

 

 

Pan Andrzej Maciejewski – Burmistrz Barczewa – odpowiedź na pytanie Radnego Piotra 

Groszkowskiego oraz informacja o podatku od środków transportu pod linkiem { HYPERLINK 

"https://www.youtube.com/watch?v=q8kBI3N6Ib8" }  (przedział czasowy 1h56min54sek – 1h59min58sek) 
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Do punktu 22 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Pani Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka zamknęła obrady  

XXXI/2021 sesji Rady Miejskiej. 

 

     

     Protokołowała:            Przewodnicząca Rady Miejskie 

/-/Katarzyna Białecka                /-/Aleksandra Ciechanowicz-Osiecka 


